

التحذيرات الخاصة بحملة تحويل الراتب Salary Transfer Campaign - Warnings



بنك دبي الإسلامي
Dubai Islamic Bank

- The joining bonus of up to AED 1,500 is applicable if you start a new salary transfer relationship.
- The eligible joining bonus will be based on the customer salary categories (with salary transfer being mandatory). To find out more about the joining bonus you are eligible for, please refer to the Terms & Conditions on dib.ae/xtra.
- A minimum monthly salary, (stipulated in the terms & conditions on the website) is applicable in order to qualify for the joining bonus and campaign.
- This campaign is applicable for a new salary transfer facility on an existing or new Al Islami 2-in-1 or Al Islami Savings Account **only**.
- For all other value-added benefits, stated above, please refer to the Terms & Conditions on dib.ae/xtra.

- يعتمد تأهلك للحصول على المكافأة الترحيبية بقيمة تصل إلى 1,500 درهم على قيامك بتحويل راتبك لأول مرة خلال الحملة.
- تعتمد المكافأة الترحيبية التي ستكُون مؤهلة لك على فئات رواتب المتعاملين (مع التحويل الشهري الإلزامي للراتب). لمعرفة المزيد حول المكافأة الترحيبية التي ستكُون من نصيبك، يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام على dib.ae/xtra.
- تطبق شروط الحد الأدنى للراتب الشهري (المنصوص عليها في الشروط والأحكام، المتوفرة على الموقع الإلكتروني) للتأهل للحصول على المكافأة الترحيبية والدخول في الحملة الترويجية.
- هذه الحملة مخصصة للعملاء الذين يبدؤون في تحويل رواتبهم خلال فترة الحملة ولأول مرة على حساباتهم المصرفية الحالية أو الجديدة (حساب الإسلامي 2 في 1 أو حساب التوفير الإسلامي) **فقط**.
- بالنسبة لكافة مزايا القيمة المضافة الأخرى المذكورة أعلاه، يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام من خلال الرابط الإلكتروني: dib.ae/xtra.